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Protokół Nr XXXVII/09 
z XXXVII Nadzwyczajnej  Sesji Rady Miejskiej Białogardu  

w dniu 25 lutego 2009 r. 
 
Miejsce obrad : sala konferencyjna Urzędu Miasta 
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 
Porządek obrad: 
1.  Otwarcie Sesji, w tym: 

-  stwierdzenie „quorum”. 
2. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) podjęcia przez Miasto Białogard współdziałania z innymi jednostkami 
samorządu terytorialnego w celu realizacji  zadania „Termomodernizacja 
obiektów użyteczności publicznej na terenie powiatów: białogardzkiego, 
drawskiego, kołobrzeskiego, koszalińskiego, szczecineckiego i 
świdwińskiego”, w którym funkcję lidera  pełnić będzie Powiat Szczecinecki 
– druk A, 

b) zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta 
Białogard na lata 2003-2010 – druk B, 

c)  zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2009 – druk C.  
3.  Zamknięcie Sesji. 
 
Ad 1  Otwarcie Sesji, w tym: 

Przewodniczący Rady o godz. 14.00 otworzył sesję wypowiadając  formułę: 
„Otwieram XXXVII Nadzwyczajną Sesję Rady Miejskiej”. 
 

- stwierdzenie “quorum”, 
Według listy obecności jest  14 radnych – Rada jest władna do 

podejmowania prawomocnych rozstrzygnięć. 

Za zgodą Rady zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta obowiązki sekretarza 
obrad powierzono inspektorowi Biura Rady Miejskiej, Małgorzacie Zimmer. 
 
O godz. 14.05 wyszedł radny Bogusław Stanczewski, wobec tego było 13 
radnych.  

 
Ad 2 Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) podjęcia przez Miasto Białogard współdziałania z innymi 
jednostkami samorządu terytorialnego w celu realizacji  zadania 
„Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej na terenie 
powiatów: białogardzkiego, drawskiego, kołobrzeskiego, 
koszalińskiego, szczecineckiego i świdwińskiego”, w którym 
funkcję lidera  pełnić będzie Powiat Szczecinecki – druk A, 

 Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 
 

Rada przegłosowała projekt uchwały :   za – 13 (jednogłośnie). 
Rada podjęła uchwałę Nr XXXVII/263/09. 
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b) zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniego planu 
inwestycyjnego Miasta Białogard na lata 2003-2010 – druk B, 

Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 
 

Rada przegłosowała projekt uchwały :   za – 13 (jednogłośnie). 
Rada podjęła uchwałę Nr XXXVII/264/09. 

 
O godz. 14.10 przybył radny Stefan Purol, wobec tego było 14 radnych.  

 
c)  zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2009 – druk C.  
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
St.Hatłas – pytał dlaczego zdjęto zadanie dot. termomodernizacji Przedszkola Nr 

1 w Białogardzie? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że dopiero otworzył się konkurs, przyjmowane są 

wnioski i rozstrzygnięcie tego nastąpi na przełomie czerwca, lipca. Podpisanie 
umowy to dodatkowy miesiąc, rozstrzygnięcie przetargów to 30-40 dni i 
praktycznie kończy się rok budżetowy. Nie jesteśmy w stanie przystąpić do 
realizacji tej inwestycji w 2009 roku. Inwestycja jest zapisana w WPI, ale 
zmieniło się otoczenie, bo liderem będzie Powiat Szczecinecki, a nie ZMiG 
Dorzecza Parsęty. Nie rezygnujemy z realizacji tego projektu. 

J.Harłacz – odnosząc się do budowy hali przy Gimnazjum Nr 1, gdzie jest etap 
dwuletni oraz dotacji 800 tys. zł, którą  prawdopodobnie Wojewoda 
Zachodniopomorski przekaże na dalszy etap w 2010 roku, pytał czy budowa 
boiska nie zablokuje dalszego remontu hali? 

Z-ca Burmistrza -  odpowiedział, że nie ma przeszkód, aby realizować budowę 
hali i boiska. Obecnie mamy zaawansowanie robót 85%. Plac budowy na boisku 
to teren powiększony. Zakres maszynowy będzie spełniony i nie będzie to 
przeszkadzało. Po lewej stronie jest duży plac planowany pod parkingi. 

O godz. 14.15 przybył radny Paweł Barańczuk, wobec tego było 15 radnych.  
T.Szwed – pytał czy Miasto przewiduje złożenie projektu na budowę boiska Orlik 

dla Szkoły Podstawowej Nr 3? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że w tym roku mamy zapisaną dokumentację 

techniczną na budowę boiska o nawierzchni polireutanowej dla Szkoły 
Podstawowej Nr 3. Wstępnie zaprojektowano w koncepcji boisko 
wielofunkcyjne,  czyli takie jak ma powstać przy Gimnazjum Nr 1 (bez 
oświetlenia nocnego, szatni, sanitariatów, bez boiska do piłki nożnej ze 
sztuczną trawą). Tam musimy pomyśleć o hali, dlatego musi zostać jeszcze 
teren, aby można było rozbudować halę. Proponowane boisko wielofunkcyjne 
jest tańsze w utrzymaniu, tak samo spełnia wymagania szkoły podstawowej.  

J.Leszczyk – stwierdził, że na boisko jest zapisane 500 tys. zł, mamy 300 tys. zł 
teraz, a na 200 tys. zł czekamy. Radny pytał co jeśli wypadniemy z programu – 
czy będziemy szukać swoich środków, czy zawiesimy inwestycję i będziemy 
szukać w innych programach? 

Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że nie wyobraża sobie pozostawienia takiego 
boiska. Można etapować. Myśli, że decyzję w tej sprawie trzeba podjąć w tym 
roku. Możemy zrobić pierwszy etap, a dokończyć w drugim roku. 

B.Żurawski – stwierdził, że jeżeli nie otrzymamy 200 tys. zł to jest przeciwny 
budowie z własnych środków. Obecnie są większe potrzeby w zakresie budowy 
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chodników i dróg oraz szeregu żużlówek. Jeżeli nie pozyskamy tych środków to 
300 tys. zł proponuje przeznaczyć na remont i przebudowę dróg żużlowych. 

J.Harłacz – pytał czy mamy gwarancję na otrzymanie 800 tys. zł od Wojewody? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że jest umowa, ale Radny ma rację mając 

obawy, jednak  Z-ca Burmistrza wierzy, że 800 tys. zł Miasto otrzyma. 
Będziemy ponownie występować o przyspieszenie przekazania pozostałych 
środków. 

B.Żurawski – stwierdził, że Z-ca Burmistrza wspomniał, że roboty kanalizacyjne 
spowodują zniszczenie boiska przy Gimnazjum Nr 1. Przewodniczący Komisji 
Infrastruktury stwierdził, że wykonawca musi doprowadzić do stanu 
pierwotnego. 

Z-ca Burmistrza – powiedział, że tak wynika z umowy, ale doprowadzenie do 
stanu pierwotnego to boisko asfaltowe.  

Rada przegłosowała projekt uchwały :   za – 15 (jednogłośnie). 
Rada podjęła uchwałę Nr XXXVII/265/09. 

 
 
Ad 3  Zamknięcie Sesji.              
 Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 14.30 Przewodniczący Rady 
wypowiedział formułę: „Zamykam  obrady XXXVII Nadzwyczajnej  Sesji 
Rady Miejskiej w Białogardzie”. 
 
Protokołowała: M.Zimmer 
 

Przewodniczący Rady 
 
     Andrzej Świrko 

 
 


